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Abstract (en)
[origin: WO2016005375A1] The method serves for producing flexible packaging products, more particularly packaging bags, the packaging products
being formed by welding together two film layers. In order to avoid imprecisions in the sequence of process steps, film sections (4) formed of film
layers are separated from a film web (7a; 7b) and transferred to a transport device (1) where they are positively fixed at least at one edge by means
of a fixing device (3). Then the film sections (4) are transported by means of the transport device (1) in a transport direction (5) to at least one
welding station (12) while maintaining the positive fit, the film layers are welded together in the latter, and the film sections (4) are subsequently
further transported while maintaining the positive fit.

Abstract (de)
Das Verfahren dient zur Herstellung flexibler Verpackungserzeugnisse, insbesondere Verpackungsbeutel, wobei die Verpackungserzeugnisse
durch Verschweissen zweier Folienlagen gebildet werden. Um Ungenauigkeiten bei der Abfolge der Arbeitsschritte zu vermeiden, werden durch
Folienlagen gebildete Folienabschnitte (4) von einer Folienbahn (7a; 7b) abgetrennt, einer Transportvorrichtung (1) übergeben und dort an
mindestens einem Rand mit einer Fixiereinrichtung (3) formschlüssig fixiert. Dann werden die Folienabschnitte (4) mittels der Transportvorrichtung
(1) in einer Transportrichtung (5) unter Aufrechterhaltung des Formschlusses zu mindestens einer Schweiss-Station (12) transportiert, die
Folienlagen dort miteinander verschweisst und die Folienabschnitte (4) anschliessend unter Aufrechterhaltung des Formschlusses weiter
transportiert.
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